
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 23-09-25 

Lokal:  Hemma hos Jeanette Billström 

Närvarande: Adam Lindholm, Pierre Wallqvist, Jeanette Billström, Sven Arvidsson, 

Pernilla Ekström och Caroline Öhlund 

Frånvarande: Dag Bränfeldt 

Inbjuden gäst: Berit Bertilsson, Mulleledare 

1. Godkände av dagordningen  

 

2. Justerare, Pernilla Ekström och Sven Arvidsson  

 

3. Godkännande av föregående protokoll  

Lades till handlingarna. 

 

4. Redovisning från ledarträffen den 9/9. 

Det var 14 anmälda varvid 13 stycken kom. Det verkar vara ett bra koncept 

med vandring och sedan gemensam lunch. De som var med uttryckte att de 

var nöjda. Alla grenar var representerade. 

 

5. Grupp för att verksamhetsplan (VP) och verksamhetsberättelse (VB). 

Caroline Öhlund och Sven Arvidsson åtar sig uppdraget. 

 

6. Grupp för fortbildning av ledare 

Adam Lindholm och Sven Arvidsson utses. 

Uppmana grenledarna att undersöka behovet av grenspecifika utbildningar för 

sina ledare 

 

7. Ekonomisk rapport 

Dag har meddelat att vi går med fortsatt plus. 

 

8. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn: Knytteverksamheten ligger i startgroparna för planeringen inför 

hösten. Det finns tankar på att lägga en blänkare på Facebook om att 

om det finns föräldrar som är intresserade av att vara ledare har de 

möjlighet att öka antalet grupper för barnen. 

Lufsarna drar igång sin verksamhet till helgen. 

b. Skridskor: Stillsamt. 



   
 

   
 

c. Vandring: har igång sin verksamhet 

d. Kajak: Bassängträningen börjar i oktober och fortgår fram till våren. 

Det finns planer på att försöka ha en paddling i månaden året runt med 

ett visst samarbete med Karlsborgs FF. 

 

9. Inkomna mejl 

Inga mejl av vikt har inkommit. 

 

10. Övriga frågor 

a. Första hjälpen-kit går att köpa runt 250 kronor. Grenledarna får i 

uppdrag att se över behovet hos ledarna innan beställning görs. 

 

b. Komprimerad ledarutbildning. Sven har varit i kontakt med Anna 

Haglund som skulle ta upp frågan för att sedan återkomma. 

 

c. Berit kommer och berättar om att hon har en idé om vuxen-Mulle. Hon 

har tänkt att starta en grupp på prov för att väcka intresset av friluftsliv 

bland vuxna. Innehållet bestå av natur, kultur och hållbarhet. Hon har 

tänkt att samarbeta med Studiefrämjandet om det uppstår 

materialkostnader. Berit uppger att hon behöver hjälp med att lägga ut 

eventuellt äventyr digitalt då hon inte har den kunskapen. Berit framför 

också en önskan om att kunna köpa in nytt barnmaterial i form av de 

nya Mulle-böckerna. Styrelsen tillstyrker hennes förslag om vuxen-

Mulle. Caroline tar kontakt med Berit och hjälper henne med att lägga 

ut ett äventyr. Berit får i uppdrag att komma med ett kostnadsförslag 

gällande Mulle-böckerna. 

 

11. Nästa möte 

13 nov kl. 18.30, Studiefrämjandets lokal. 

  

 

 

Sven Arvidsson     Pernilla Ekström 

Ordförande      sekreterare 


